
ZAPISNIK SA III SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BIJELO POLJE 
održane 10 i 11 12.2018.godine 

 

          Sjednica je počela sa radom u 10 časova u sali Skupštine opštine Bijelo Polje. Sjednicom je 
predsjedavao predsjednik Skupštine Abaz Dizdarević, shodno odredbama člana 74 stav 1 
Poslovnika Skupštine opštine Bijelo Polje. 
           Predsjednik Skupštine konstatovao je da postoji kvorum za rad i punovažno odlučivanje.  
           Predsjednik Skupštine je obavijestio odbornike da je poziv za sjednicu Skupštine, sa 
predloženim dnevnim redom i materijalom dostavljen odbornicima, predsjedniku Opštine, glavnom 
administratoru, starješinama organa lokalne uprave i javnih službi čiji je osnivač Opština. Takođe je 
obavijestio da je poziv za sjednicu Skupštine dostavljen medijima. 
          Predsjednik Skupštine je upoznao Skupštinu, da će učešće u radu Skupštine Opštine uzeti i 
predstavnik nevladinie organizacije Željko Đukić, shodno članu 154 i 155 Poslovnika Skupštine 
opštine Bijelo Polje. 
          Predsjednik Skupštine je obavijestio Skupštinu da je odbornički Klub DPS dostavio 
obavješenje da je za predsjednika ovog Kluba izabrana Vesna Pavićević, umjesto Milka 
Kovačevića, koji je podnio ostavku na mjesto odbornika.  
         Predsjednik Skupštine je obavijestio odbornike da je Opštinska izborna komisija podnijela 
Izvještaj o prestanku i popuni upražnjenog odborničkog mjesta u Skupštinu opštine Bijelo Polje i 
obavijestila da je Milku Kovačeviću sa izborne liste Za dobro građana Bijelog Polja. Pobjednički! 
Koalicija DPS-BS-SD–Milo Đukanović, prestao mandat podnošenjem ostavke a da je sljedeći 
odbornički kandidat Slađana Nedović sa Izborne liste prihvatila odbornički mandat. Takođe, 
Opštinska izborna komisija podnijela je Izvještaj o prestanku i popuni upražnjenog odborničkog 
mjesta u Skupštinu opštine Bijelo Polje i obavijestila da je Jasmili Hot sa izborne liste Za dobro 
građana Bijelog Polja. Pobjednički ! Koalicija  DPS - BS-SD – Milo Đukanović, prestao mandat 
podnošenjem ostavke, a da je sljedeći odbornički kandidat dr Adisa Martinović sa ove Izborne liste 
prihvatila odbornički mandat. Opštinska izborna komisija podnijela je Izvještaj o prestanku i popuni 
upražnjenog odborničkog mjesta u Skupštinu opštine Bijelo Polje i obavijestila da je Nemši 
Omerhodžić sa izborne liste Za dobro građana Bijelog Polja. Pobjednički ! Koalicija DPS-BS-SD – 
Milo Đukanović, prestao mandat podnošenjem ostavke, a da je sljedeći odbornički kandidat Damjan 
Knežević, sa Izborne liste prihvatio odbornički mandat. Odbornici Veri Medojević sa izborne liste 
Za dobro građana Bijelog Polja. Pobjednički ! Koalicija  DPS - BS - SD – Milo Đukanović prestao je 
mandat podnošenjem ostavke. Opštinska izborna komisija će podnijeti Izvještaj o prestanku i 
popuni upražnjenog odborničkog mjesta. 
   Predsjednik Skupštine je obavijestio Skupštinu da je Klub odbornika DPS Bijelo Polje, 
predložio dopunu dnevnog reda koja se odnosi na: 
           - Predlog izmjena u stalnim radnim tijelima Skupštine: da se u Odboru za društvene 
djelatnosti umjesto dosadašnje predsjednice Jasmile Hot izabere Ćemal Zoronjić; da se u  Odboru 
za finansije, privredu i razvoj umjesto Nemše Omerhodžić izabere Slađana Nedović; da se u 
Odboru za finansije, privredu i razvoj umjesto Milka Kovačevića izabere Dževad Omerović; da se u 
Odboru za Statut i propise umjesto Vere Medojević izabere Milan Madžgalj. 
              Predsjednik Skupštine obavijestio je Skupštinu o predlozima za skidanje sljedećih tačaka 
sa dnevnog reda: predlog Odluke o pravu na ostvarivanje jednokratne novčane pomoći, predlog 
Odluke o zasnivanju stvarne službenosti u korist „Hidro Lještanica“ DOO Podgorica i predlog 
Odluke o davanju saglasnosti za zaključenje Ugovora o povjeravanju obavljanja komunalnih 
djelatnosti i korišćenju komunalne infrastrukture i drugih sredstava u svojini Opštine Bijelo Polje 
             -  Predsjednik Skupštine dao je na glasanje predlog da se povuče sa dnevnog reda predlog 
Odluke o pravu na ostvarivanje jednokratne novčane pomoći, koji je usvojen  sa 31 „za“ 1 „protiv“ 
i 3 „uzdržana“. 
            -  Predsjednik Skupštine dao je na glasanje predlog da se povuče sa dnevnog reda predlog 
Odluke o zasnivanju stvarne službenosti u korist „Hidro Lještanica“ DOO Podgorica, koji je usvojen 
je sa 29 glasova „za“ i  5 „uzdržanih“, „protiv“ nije bilo. 
            - Predsjednik Skupštine dao je na glasanje predlog da se povuče sa dnevnog reda predlog 
Odluke o davanju saglasnosti za zaključenje Ugovora o povjeravanju obavljanja komunalnih 



djelatnosti i korišćenju komunalne infrastrukture i drugih sredstava u svojini Opštine Bijelo Polje, koji 
je usvojen sa 30 glasova „za“ 1 protiv i  „5 „uzdržanih“. 
              Odbornica Jelena Kljajević je obavijestila Skupštinu da odbornici Kluba odbornika 
Demokratskog fronta i Ujedinjene Crne Gore neće prisustvovati sjednici Skupštine u znak 
solidarnosti sa svojim poslanicima i liderima Milanu Kneževiću i Nebojši Medojeviću. Pozvala je 
ostale odbornike da se pridruže bojkotu Skupštine. 
     Predsjednik kluba odbornika Demokrate Marko Ljujić je takođe obavijestio Skupštinu, 
da će se ovaj odbornički klub solidarisati sa odborničkim klubovima Demokratski front i Ujedinjena 
Crna Gora i da neće učestvovati na daljem zasijedanju sjednice Skupštine.  
               Predsjednik kluba odbornika SNP Odbornik Radosav Nišavić je tražio odlaganje 
sjednice Skupštine, jer nije održana sjednica Odbora za Statut i propise, na kojoj je trebalo da se 
razmatraju materijali po tačkama koje su na dnevnom redu sjednice Skupštine. Takođe je najavio 
odsustvo sa sjednice Skupštine u znak solidarnosti sa klubovima odbornika koji su najavili 
napuštanje sjednice Skupštine. 
             Predsjednik Skupštine Abaz Dizdarević je pojasnio da su na sjednici Kolegijuma 
obaviješteni predstavnic Klubova odbornika o izmjenama dnevnog reda III sjednice Skupštine, koje 
se između ostalog odnose i na izmjene u radnim tijelima Skupštine, kako bi se konstituisalai sva 
skupštinska radna tijela i omogućio nesmetan rad sjednice Skupštine. 
              Predsjednik kluba odbornika SDP Adnan Striković je istakao da u vezi tačke dnevnog 
reda predlog Odluke o završnom računu budžeta Opštine za 2017. godinu, nijesu ispunjene 
zakonske pretpostavke kako bi se raspravljalo o ovoj tački dnevnog reda, odnosno da nije 
dostavljena kompletna dokumentacija, kako bi odbornici mogli valjano diskutovati i odlučivati. 
Predložio je da treba odložiti sjednicu Skupštine, kao i da treba da se održi sjednica Kolegijuma,  
kako bi dalje dogovorili rad sjednice Skupštine.  
             Predsjednica Kluba odbornika DPS Vesna Pavićević je predložila da se napravi pauza, 
kako bi radna tijela Skupštine, razmotrila materijale iz svoje nadležnosti i stvorili uslove za nastavak 
daljeg rada Skupštine. Vezano za najavljeni bojkot određenog broja odbornika opozicije, istakla je  
to je pitanje nadležnih institucija i da se Skupština ne može miješati u rad tih institucija. Istakla je da 
treba nastaviti sa radom sjednice Skupštine, jer su na dnevnom redu tačke od značaja i interesa 
građana  Bijelog Polja. 
             Predsjednik Kluba odbornika DF-UCG Nikola Raosavljević je istakao da podržava 
predlog opozicionih kolega za neodržavanja sjednice Skupštine, a jedan od razloga jeste  kršenje 
člana Poslovnika, jer određeni materijal nije dostavljen  u roku od 10 dana .  
             Odbornik Zoran Bošković je pojasnio da je članom 69 Poslovnika Skupština propisano da 
Skupština ne može da odlučuje ako nema mišljenje nadležnog radnog tijela i članom 109 
Poslovnika i istakao da nijesu ispunjeni uslovi za razmatranje tačaka dnevnog reda sjednice 
Skupštine i  predložio da se odloži rad sjednice Skupštine. 
             Odbornik Idriz Mahmutović je istakao da nema uslova za razmatranje tačke 1. predlog 
Odluke o Završnom računu budžeta Opštine za 2017.godinu i predložio da se ova tačka povuče sa 
dnevnog reda. 
              Predsjednik Skupštine Abaz Dizdarević je predložio da se održi sjednica Skupštine i da 
se nakon prve tačke dnevnog reda napravi pauza, kako bi se stekli uslovi da svi odbori razmatrali 
materijale iz svoje  nadležnosti. 
           Predsjednik kluba odbornika SNP Radosav Nišević je predložio da se odloži sjednica 
Skupštine i sazove  Kolegijum predsjednika Skupštine, na kojem će odredi datum održavanja 
sjednice Skupštine.   
           Predsjednik Skupštine Abaz Dizdarević je istakao da ne treba usporavati rad organa 
lokalne samouprave i  predložio održavanje sjednici Skupštine. 
          Predsjednik Skupštine dao je na glasanje predlog da se predlog Odluke o završnom budžetu 
opštine Bijelo Polje za 2017. godinu povuče sa dnevnog reda, koji nije prihvaćen sa 10 glasova za 
21 protiv i 1 uzdržan. 
          Odbornik Zoran Bošković je istako da nijesu ispunjeni uslovi za rad Skupštine  shodno 
odredbama Poslovnika Skupštine Opštine. 



          Predsjednik Skupštine Abaz Dizdarević je istakao da su članovi odbora  odbornici, koji su 
već dobili materijal za sjednicu Skupštine i predložio da se počne sa dnevnim redom kako bi se 
pojasnile sve nejasnoće. 
           Predsjednica Kluba odbornika DPS Vesna Pavićević je obavijestila da su na sjednici 
Odbora za izbor i imenovanje predloženi članovi odbora kojima je upućen materijal za sjednicu  
Skupštine i zatražila pauzu kako bi  nadležna radna tijela Skupštine dostavila Izvještaj e sa sjednice 
odbora,  
            V.d. sekretara Skupštine Ajsela Pačariz je takođe predložila pauzu, kako bi nadležna 
radna tijela održala sjednicu i pojasnila da je materijal za Skupštinu dostavljen odbornicima po 
tačkama dnevnog reda Skupštine.     
            Predsjednik Opštine Petar Smolović je istakao da će se nakon kompletiranja svih odbora, 
predvidjeti pauza na kojoj će se razmotriti svi materijali iz nadležnosti radnih tijela i potrebna 
dokumentacija će biti dostavljena odbornicima prije razmatranja tačaka koje su na dnevnom redu 
sjednice Skupštine. 
           Predsjednik Skupštine Abaz Dizdarević dao je na glasanje predlog da se dnevni red III 
sjednice Skupštine dopuni sa tačkom: predlog Izmjena u stalnim radnim tijelima Skupštine (Izmjena 
u Odboru za društvene djelatnosti, Izmjena u Odboru za finansije privredu i razvoj, Izmjena u 
Odboru za Statut i propise), koji je  usvojen sa 25 „za“ 1 „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo.  
            Predsjednik Skupštine Abaz Dizdarević dao je na glasanje predlog da se dnevni red 
dopuni sa tačkom predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Upravnog odbora JU Centar za 
sport i rekreaciju o prestanku mandata direktora, koji je usvojen  „jednoglasno“(glasalo je 25 
odbornika).  
            Predsjednik Skupštine Abaz Dizdarević dao je na glasanje predlog da se dnevni red III 
sjednice Skupštine dopuni sa tačkom predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Upravnog 
odbora JU Centar za sport i rekreaciju o  određivanju vršioca dužnosti direktora Ustanove, koji je  
usvojen „jednoglasno“ (glasalo je 24 odbornika). 
          Predsjednik Skupštine Abaz Dizdarević dao je na glasanje predlog da se dnevni red 
dopuni sa tačkom predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku odbora direktora DOO „Parking 
–servis „Bijelo Polje o određivanju vršioca dužnosti direktora Društva, koji je usvojen   
„jednoglasno“ (glasalo je 24 odbornika).  
 
             Predsjednik Skupštine  objavio je utvrđeni : 
 

D N E V N I   R E D 

 1. Predlog Izmjena u stalnim radnim tijelima Skupštine (odbori) 
- Izmjena u Odboru za društvene djelatnosti  
- Izmjena u Odboru za finansije privredu i razvoj; 
- Izmjena u Odboru za Statut i propise; 
2.  Predlog Odluke o završnom računu budžeta Opštine Bijelo Polje za 2017.godinu; 
3. Predlog Odluke o donošenju Strateškog plana razvoja sporta opštine Bijelo Polje za period 
2018-2021; 
4. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku predsjednika Opštine o imenovanju 
glavnog administratora Opštine; 
5. Predlog Odluke o imenovanju Savjeta za saradnju lokalne samouprave sa nevladinim 
organizacijama; 
6.  Predlog Odluke o imenovanju Opštinske izborne komisije; 
7. Predlog Odluke o imenovanju predsjednika i članova Odbora direktora DOO „Komunalno-
Lim“ Bijelo Polje; 
8. Predlog Odluke o imenovanju predsjednika i članova Odbora direktora DOO Vodovod 
„Bistrica“ Bijelo Polje; 
9. Predlog Odluke o imenovanju predsjednika i članova Upravnog odbora Javne ustanove 
Centar za djecu i mlade sa smetnjama u razvoju „Tisa“; 
10.Predlog Odluke o imenovanju predsjednika i članova Žirija za dodjelu Nagrade 
„3.Januar“; 



11. Predlog Odluke o imenovanju predsjednika i članova Žirija za dodjelu javnih priznanja; 
12. Predlog Lokalnog akcionog plana zaštite biodiverziteta Bijelog Polja 2018-2022.godina; 
13. Predlog Odluke o proglašenju biznis zona „Nedakusi“, „Cerovo“ „Vraneška dolina“, 
„Bistrička dolina“, „Rakonje-Ravna Rijeka“ i „Ribarevine-Poda“ otvorenim za ulaganje; 
14.  Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju biznis zona „Nedakusi“, 
„Cerovo“, „Vraneška dolina“, „Bistrička dolina“, „Rakonje-Ravna Rijeka“ i „Ribarevine-
Poda“; 
15. Predlog Razvojnog plana biznis zona „Nedakusi“, „Cerovo“, „Vraneška dolina“, 
„Bistrička dolina“, „Rakonje-Ravna Rijeka“ i „Ribarevine-Poda“; 
16. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o zaradama lokalnih službenika i 
namještenika; 
17. Predlog Odluke o izmjenama Odluke o određivanju dodatka na zaradu za obavljanje 
poslova na određenim radnim mjestima u Opštini Bijelo Polje; 
18. Predlog Odluke o naknadama za rad odbornika i drugih lica koja bira ili imenuje 
Skupština opštine; 
19. Predlog Odluke o organizovanju Javne ustove „Centar za podršku djeci i porodici“; 
20. Predlog Odluke o izmjenama Odluke o organizovanju Javne ustanove Centar za djecu i 
mlade sa smetnjama u razvoju „Tisa“; 
21. Predlog Odluke o obezbjeđenju dodatnih sredstava klubovima odbornika u Skupštini 
opštine Bijelo Polje za pokriće troškova kancelarijskog prostora; 
22. Predlog Odluke o raspisivanju oglasa za davanje u zakup nepokretnosti; 
23. Predlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o davanju saglasnosti za skidanje tereta 
otuđenja i opterećenja („Sl.list CG-opštinski propisi“ br. 28/15 od 10.08.2015.godine) 
24. Predlog Odluke o usvajanju Programa privremenih objekata na teritoriji opštine Bijelo 
Polje sa posebnim osvrtom na ski centar „Cmiljača“; 
25. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o izmjenama Statuta Javne ustanove 
Centar za djecu i mlade sa smetnjama u razvoju „Tisa“; 
26. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama Statuta Javne 
ustanove „Centar za podršku djeci i porodici“; 
27. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku upravnog odbora JU Centar za sport i 
rekreaciju o prestanku mandata direktora; 
28. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Upravnog odbora JU Centar za sport i 
rekreaciju o o određivanju vršioca dužnosti direktora Ustanove; 
29. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku odbora direktora DOO „Parking –servis 
„ Bijelo Polje o određivanju vršioca dužnosti direktora Društva. 
             
          Dnevni red usvojen je u cjelini, sa  24 glasa „za“, 2 „protiv“  i „uzdržanih“ nije bilo.   

          Predsjednik Kluba odbornika Adnan Striković je proceduralno intervenisao i zatražio da 
se konstauje u zapisniku da je usvojen dnevni red, a da nadležno radno tijelo Skupštine Odbor za 
Statut i propise nije razmartao taj dnevni red. Podržao je predlog da se odredi pauza kako bi 
nadležna radna tijela razmotrila sve materijale iz svoje nadležnosti i dostavila izvještaje na sjednicu 
Skupštine po predloženim tačkama dnevnog reda.    

           Zapisnik sa II sjednice Skupšine usvojen je sa 25 glasova „za“, 2 „protiv“ i „uzdržanih“ 
nije bilo.   
 
           Nakon usvojenog dnevnog reda, prešlo se na raspravu po utvrđenom redosljedu iz dnevnog 
reda.   
 
          1.tačka: Predlog izmjena u stalnim radnim tijelima Skupštine (Odbori) 
            Shodno članu 48 Poslovnika Skupštine, predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Abaz 
Kujović podnio je predlog izmjena u stalnim radnim tijelima Skupštine:  
         - Da se u Odboru za društvene djelatnosti umjesto dosadašnje predsjednice Jasmile Hot 
izabere Ćemal Zoronjić.  Predlog je usvojen  „jednoglasno“ (glasalo je 24 odbornika).    



         - Da se u  Odboru za finansije,  privredu i razvoj umjesto Nemše Omerhodžić izabere Slađana 
Nedović. Predlog je usvojen  „jednoglasno“ (glasalo je 24 odbornika).    
         - Da se u Odboru za finansije, privredu i razvoj umjesto Milka Kovačevića bira Dževad 
Omerović. Predlog je usvojen  „jednoglasno“ (glasalo je 24 odbornika).    
         -  Da se u Odboru za Statut i propise umjesto Vere Medojević izabere Milan Madžgalj.         
Predlog je usvojen  „jednoglasno“ (glasalo je 24 odbornika).    
             
          Predsjednik Skupštine je odredio nastavak rada sjednice Skupštine za 11.12.2018.  godinu 
(utorak) sa početkom u 10 časova.  

-------------------------------------------- 
 

              Predsjednik Skupštine Abaz Dizdarević je konstatovao da postoji kvorum za rad i 
odlučivanje u nastavku III sjednice Skupštine. Takođe je konstatovao da je kompletiran sastav 
skupštinska radna tijela, koji se razmatrali materijale iz  svoje nadležnosti. 

 

            2. tačka: Predlog Odluke o završnom računu budžeta Opštine Bijelo Polje za 
2017.godinu; 
            O predlogu Odluke o završnom računu budžeta Opštine Bijelo Polje za 2017.godinu, uvodno 
obrazloženje dala je sekretarka Sekretarijata za finansije Alida Nuhodžić, koja je istakla je da su 
primici budžeta ostvareni od 10.842.456.71 eura. Primitke budžeta iskazane u bilansu primitaka 
čine: izvorni primici 1.906.080.92 eura, zajednički primici 1.340.448.70 eura, dotacije i donacije 
5.851.361.04 eura, prihod od prodate imovine 10.120.00 eura, pozajmice i krediti 1.279.459.68 
eura, sredstva prenesena iz predhodne godine 454.986.37 eura. Izdaci budžeta opštine Bijelo Polje 
za 2017. godinu planirani su u iznosu od 10.795.882.36 eura,  a isti su izvršeni od 10.453.299.43 
eura, odnosno 96.83% od plana. Izadaci budžeta se dijele na operativni budžet u iznosu od 
9.110.125.71 eura, što predstavlja 87.15%izdataka budžeta i kapitalni budžet u iznosu od 
1.343.173.72 eura ili 12.85% izdataka budžeta.  
           Predsjednica Odbora za finansije, privredu i razvoj Slađana Nedović istakla je da 
završni račun budžeta realno i objektivno prikazuje ostvarene prihode i realizovane rashode. 
Shodno zakonskim propisima uz završni račun budžeta priloženi su sljedeći izvještaji: izvještaj o 
novčanim tokovima-INT obrazac i izvještaj eksterne revizije završnog računa budžeta Opštine za 
2017.godinu.  
         U raspravi su učestvovali odbornici: Idriz Mahmutović (2 diskusije) i Abaz Kujović 
          Pravo na repliku imali su sekretar Sekretarijata za privredu i razvoj Džafer Gusinjac i 
odbornik Abaz Kujović.  
          O predlogu Odluke o završnom računu budžetu opštine Bijelo Polje za 2017 godinu, završnu 
riječ dao je predjednik Opštine Petar Smolović, koji je istakao da je završni račun budžeta 
Opštione Bijelo Polje za 2017. godinu, izrađen u skladu sa odredbama Zakona o budžetu i fiskalnoj 
odgovornosti i drugim propisma koji su relevantni po formi i po sadržini uz primjenu 
računovodstvenih načela i međunarodnih računovodstvenih standarda. Istakao je da se ovaj budžet 
vodio principom maksimalne štednje u svim segmentima, na taj način su umanjeni tekući izdaci, 
materijalni troškovi, reprezentacije, izdaci za službena putovanja, izadaci za gorivo, izadaci za 
telefonske usluge. Izdaci za reprogram poreskog duga isplaćivani su redovno. Predsjednik Opštine 
je napomenuo je da je u skladu sa zakonom završni račun Budžeta opštine Bijelo Polje za 2017. 
godine dostavljen Skupštini opštine u maju 2018 godine i objasnio razloge i okolnosti zbog čega se 
nije mogao razmatrati ranije na sjednici Skupšitne. Predsjednik Opštine je istakao da je lokalna 
uprava u 2017. godini savjesno, ekonomično i zakonito upravljala budžetskim sredstvima, što 
potvrđuje izvještaj nezavisnog revizora. 
           Predlog Odluke o završnom računu budžeta Opštine Bijelo Polje za 2017.godinu, usvojen je 
sa 23 „za“, 1 „protiv“ i 2 „uzdržana“. 
 



         3. tačka: Predlog Odluke o donošenju Strateškog plana razvoja sporta opštine Bijelo 
Polje za period 2018-2021.godina 
           Koordinator radne grupe za  izradu Strateškog razvoja sporta opštine Bijelo Polje za period 
2018-2021 godina Damjan Knežević, u uvodnom obrazloženju o predlogu Odluke  istakao  je da je 
izradom Strateškog plana razvoja sporta na lokalnom nivou predviđeno  unapeđenje trenutnog 
stanja i stvaranje boljih uslova u ovoj oblasti. Opština Bijelo Polje kontinuirano sprovodi aktivnosti o 
ublastima sporta, rekreativnog sporta, školskog sporta, sportske infrastrukture, utvrđivanje 
zdravstvene zaštite sportista, promocija sporta u opštini Bijelo Polje i nagrađivanje sportskih 
rezutata. Strategijom se utvrđuju ciljevi i prioriteti razvoja sporta i određuju organizacione, 
adminsitrativne i druge mjere za njihovo ostvarivanje. Strategija sadrži: analizu stanja u oblasti 
sporta, osnovne principe na kojima se zasniva razvoj sporta u Opštini Bijelo Polje, ciljeve razvoja 
sporta kao i nosioce realizicije tih ciljeva, sadržinu i obim aktivnosti za realizaciju postavljenih 
sportsko-razvojnih ciljeva i plan realizacije Strategije.  
              Predsjednik Skupštine Abaz Dizdarević je istakao da je donošenje ovakvih strateških 
planova neophodnost u funkconisanju svih segmenata lokalne samouprave, kojima će se definistati  
razvoj u svakoj oblasti  djelovanja u našoj Opštini.  
              U raspravi je učestvovao  odbornik Idriz Mahmutović (2 diskusije). 
             Predlog Odluke o donošenju Strateškog plana razvoja sporta opštine Bijelo Polje za period 
2018-2021.godinu, usvojen je sa 25 glasova „za“, 1 „protiv“, „uzdržanih“ nije bilo. 
 
          4. tačka: Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku predsjednika Opštine o 
imenovanju Glavnog administratora Opštine; 
           Predsjednik Opštine Petar Smolović je istakao da je pravni osnov za donošenje predloga 
Odluke o davanju saglasnosti na Odluku predsjednika Opštine o imenovanju glavnog administratora 
Opštine, sadržan u članu 57 stav 1 tačka 6 Zakona o lokalnoj samoupravi, kojim je propisano da 
predsjednik Opštine imenuje i razrješava glavnog administratora, uz saglasnost Skupštine. Pošto je 
u predhodnom periodu administratoru istekao mandat, predsjednik Opštine, shodno ovlašćenjima 
predviđenim zakonom i Statutom donio je Odluku o pokretanju postupka popune radnog mjesta 
glavnog administratora, na osnovu koje je Sekretarijat za lokalnu samoupravu objavio javni konkurs, 
na kojem se prijavila  samo kandidatkinja Marina Petrić. Postupak provjere sposobnosti sproveden 
je u skladu sa Zakonom i drugim normativnim pravnim aktima. Pojasnio je da obzirom da je 
konkretnom slučaju postupak  procedure  imenovanja Glavnog administartora započet prije 1. jula, 
isti se morao okončati po starom zakonu na način kako je započet, koji predviđa saglasnost 
Skupštine opštine na Odluku o izboru glavnog administratora potrebna. 
           Predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Abaz Kujović je obavijestio Skupštinu da 
Odbor za izbor i imenovanja na sjednici Odbora podržao predlog Odluke o davanju saglasnosti na 
Odluku predsjednika Opštine o imenovanju glavnog administratora Opštine,  sa 3 glasa „za“, 1 
„protiv“ i  1  „uzdržan“ i isti upućuje u skupštinsku proceduru.  
           Predsjednica Odbora za Statutu i propise Vesna Pavićević je takođe obavijestila 
Skupštinu da je Odbor „jednoglasno“ ocjenio da je predlog Odluke sačinjen u skladu sa Zakonom i 
Statutom i isti upućuje u skupštinsku proceduru na razmatranje i odlučivanje.  
        Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku predsjednika Opštine o imenovanju glavnog 
administratora Opštine usvojen je sa 22 glasa „za“, 3 „uzdržana“ i „protiv“ nije bilo  

 
          5. tačka: Predlog Odluke o imenovanju Savjeta za saradnju lokalne samouprave sa 
nevladinim organizacijama;  
             Predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Abaz Kujović je pojasnio da je shodno Odluci 
o Savjetu za saradnju lokalne samouprave i nevladinih organizacija predviđeno da Savjet ima 
predsjednika i 6 (šest) članova. Predsjednik Savjeta je predsjednik Skupštine opštine. Savjet čine: 3 
(tri) člana predstavnika opštine (koje predlaže predsjednik Opštine), i 3 (tri) člana predstavnika 
nevladinih organizacija koje predlažu nevladine organizacije. Na osvnovu predloga ovlašćenih 
predlagača, Odbor predlaže da se u Savjet za saradnju lokalne samouprave i nevladinih 
organizacija imenuju: Abaz Dizdarević predsjednik Skupštine, predsjednik i članovi: Ivana 
Šćekić, Lazar Radović, Almina Zejnilović (predstavnici Opštine), Lidija Guberinić, Tufo 
Pućurica i Željko Đukić (predstavnici nevladinih organizacija). 



U diskusiji je učestvovao predstavnik nevladinih organizacija Željko Đukić.  
           Predsjednica Odbora za Statut i propise Vesna Pavićević je navela pravni osnov za 
donošenje ove Odluke, sadržanim u članu 6 Odluke o imenovanju Savjeta za saradnju lokalne 
samouprave i nevladinih organizacija, kojom je propisano da Savjet imenuje Skupština na predlog 
Odbora za izbor i imenovanja. 
           Predlog Odluke o imenovanju Savjeta za saradnju lokalne samouprave sa nevladinim 
organizacijama usvojen je sa 25 glasova „za“ i 1 „uzdržan“.  

 
       6. Tačka:  Predlog Odluke o imenovanju Opštinske izborne komisije; 

            Predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Abaz Kujović  pojasnio je da je članom 24 
Zakona o izboru odbornika i poslanika propisano da Opštinsku izbornu komisiju u stalnom sastavu 
imenuje Skupštine opštine, na predlog radnog tijela Skupštine opštine nadležnog za izbor i 
imenovanja, iz reda kandidata koje predlože političke partije, odnosno koalicione izborne liste, 
odnosno grupe birača koje imaju odbornike u Skupštini opštine. Članom 25 Zakona predviđeno je 
da Opštinsku izbornu komisiju čine: predsjednik i četiri člana u stalnom sastavu i po jedan 
opunomoćeni predstavnik podnosioca izborne liste. Sastav Opštinske izborne komisje sačinjen je 
na osnovu odredaba Zakona o izboru opdbornika i poslanika i Izvještaja Opštinske izborne komisije 
o konačnim rezultatima za izbor odbornika u Skupštinu Opštine, br.271-2/18 od 04.06.2018. godine. 
Predsjednik Odbora je obavijestio Skupštinu da je odbornik Zoran Bošković podnio je amandman 
na predlog Odluke o imenovanju Opštinske izborne komisije: U članu 2 predloga Odluke o 
imenovanju Opštinske izborne komisije riječi ”Pored lica imenovanih u stalni sastav OIK” mijenjaju 
se riječima ”Osim predsjednika i četiri člana u stalnom sastavu.” Odbor “jednoglasno” nije prihvatio 
navedeni amandman. Na osnovu predloga Izbornih lista, Odbor za izbor i imenovanja predlaže da 
Skupština imenuje Opštinsku izbornu komisiju u sastavu: Duško Vojinović predsjednik, 
Radenko Vujošević, zamjenik predsjednika, Edis Ćatović sekretar, Mehmed Salemović član, 
Enis Hadžajlić zamjenik člana, Hazbo Mustajbašić član, Alma Fetahović zamjenikn člana, 
Gordana Femić, član, Dragana Konatar zamjenik člana, Sandra Bojović član i Ljubiša Jokić 
zamjenik člana. 
           U raspravi su učestvovali odbornici: Idriz Mahmutovič, Abaz Kujović i Vesna 
Pavićević.  
            Amandman odbornika Zorana Boškovića nije prihvaćen sa 3 glasa „za“ 23 glasa „protiv“ i 
„uzdržanih“ nije bilo. 
           Predlog Odluke o imenovanju Opštinske izborne komisije usvojen je sa 25 glasova „za“ i 1 
„protiv“, „uzdržanih“ nije bilo. 
                
           7. tačka: Predlog Odluke o imenovanju predsjednika i članova Odbora direktora DOO 
„Komunalno-Lim“ Bijelo Polje;  
            Predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Abaz Kujović je predložio da Skupština na osnovu 
predloga ovlašćenih predlagača imenuje  predsjednika i članove Odbora direktora D.O.O 
„Komunalno-Lim“ Bijelo Polje u  sastavu: Tomislav Timotijević predsjednik i članovi Veljo 
Kovačević, Hazbo Mustajbašić, Sabahet Spahić i Senad Pačariz iz reda zaposlenih. 
            Takođe je napomenuo da je Odbor „jednoglasno“ prihvatio amandman odbornika Miloša 
Vajića: „U predlogu Odluke o imenovanju predsjednika i članova Odbora direktora DOO Vodovod 
„Komunalno LIm“ Bijelo Polje, član 3 mijenja se i glasi: “Ova Odluka stupa na snagu danom 
objavljivanja u „Službenom listu CG - Opštinski propisi“.      
           U raspravi su učestvovali odbornici: Idriz Mahmutović i Abaz Kujović.  

Predsjednica Odbora za Statut i propise Vesna Pavićević je pojasnila da je Odbor za 
Statut i propise  „jednoglasno“ podržao amandman odbornika Miloša Vajića. Takođe je napomenula 
da je Odbor za Statut i propise“jednoglasno“ usvojio predlog Odluke i isti upućuje u skupštinsku 
proceduru.  
            Predsjednik Skupštine Abaz Dizdarević dao je na glasanje predlog Odluke o imenovanju 
predsjednika i članova Odbora direktora DOO „Komunalno-Lim“ Bijelo Polje, koji je  usvojen sa 21 
glasom „za“ 3 „protiv“ i 2 „uzdržana“.  
 



            8. tačka: Predlog Odluke o imenovanju predsjednika i članova Odbora direktora DOO 
Vodovod „Bistrica“ Bijelo Polje; 
             Predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Abaz Kujović je predložio da Skupština na 
osnovu predloga ovlašćenih predlagača imenuje predsjednika i članove Odbora direktora D.O.O 
vodovod “Bistrica“ Bijelo Polje u sastavu: Džemal Ljušković predsjednik i članovi: Veselin 
Pavićević, Admir Dizdarević, Vidoje Knežević i Milija Minjević.  Takođe je napomenuo da je 
Odbor je „jednoglasno“ prihvatio amandman odbornika Miloša Vajića: „U predlogu Odluke o 
imenovanju predsjednika i članova Odbora direktora DOO Vodovod „Bistrica“ Bijelo Polje, član 3 
mijenja se i glasi: “Ova Odluka stupa na snagu danom objavljivanja u „Službenom listu CG - 
Opštinski propisi“.    
            U raspravi su učestvovali odbornici:Idriz Mahmutović i Abaz Kujović.  
Pravo na repliku imali su odbornici:Idriz Mahmutović i Abaz Dizdarević. 
           Predlog Odluke usvojen je sa 23 glasa za 3 protiv i  uzdržanih nije bilo. 
 
           9. tačka: Predlog Odluke o imenovanju predsjednika i članova Upravnog odbora Javne 
ustanove Centar za djecu i mlade sa smetnjama u razvoju „Tisa“  
              Predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Abaz Kujović je predložio da se Upravni 
odbor Javne ustanove Dnevni Centar za djecu i mlade sa smetnjama u razvoju „Tisa“ 
imenuju: dr Admir Hasić, predsjednik i članovi: Vesna Raosavljević i Ismet Kadić, 
predstavnik roditelja korisnika usluga  
          Predlog Odluke je  usvojen je sa 23 glasa „za“ 3 „protiv“ i  „uzdržanih“ nije bilo. 
 
         10. tačka: Predlog Odluke o imenovanju predsjednika i članova Žirija za dodjelu 
Nagrade „3.Januar“ 
          Predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Abaz Kujović je predlažio da se za 
predsjednika Žirija imenuje Abaz Dizdarević, a za članove: Blaga Žurić, Radiomir Perišić, 
Ismar Ćorović, Amer Smailović, Vaso Obradović i Bojana Furtula. Pojasnio je da je Odbor za 
izbor i imenovanja predložio kandidate koji su prepoznatljivi u Bijelom Polju, kao istaknuti kulturni 
radnici i koji su kompetentni da u odgovore obavezama koji proističu iz Odluke o dodjeli Nagrade 3. 
Januar. 

    U raspravi je učestvovao odbornik Idriz Mahmutović.  
         Predlog Odluke je  usvojen je sa 23 glasa „za“ 1 „protiv“ i  2 „uzdržana“. 

 
        11. tačka: Predlog Odluke o imenovanju predsjednika i članova Žirija za dodjelu javnih 
priznanja; 
          Predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Abaz Kujović je predložio da se na osnovu 
predloga predsjednika Opštine, kao ovlašćenog predlagača, za predsjednika Žirija za dodjelu 
javnih priznanja imenuje prof.dr Velimir Rakočević a za članove: prof.dr Milivoje Radović, 
prof.dr Rifat Alihodžić, Kemal Musić i Ranislav Popović. 
          Predlog Odluke je  usvojen je sa 23 glasa „za“, 2 „protiv“ i  1 „uzdržan“. 
 
         12. tačka: Predlog Lokalnog akcionog plana zaštite biodiverziteta Bijelog Polja 2018-
2022.godina; 
 O predlogu Lokalnog akcionog plana zaštite biodiverziteta Bijelog Polja 2018-2022.godina 
uvodno obrazloženje dao je sekretar Sekretarijata za ruralni i održivi razvoj Jasmin Ćorović, 
koji je pojasnio  da je pravni osnov za donošenje Lokalnog akcionog plana zaštite biodiverziteta 
Bijelog Polja sadržan u članu 13 stav 1 Zakona o zaštiti prirode kojim je propisano da lokalni akcioni 
plan za biodiverzitet radi sprovođenja strategije i očuvanja zaštite prirode na lokalnom nivou donese 
nadležni organi lokalne samouprave. Istakao je da Opštinu Bijelo Polje karakteriše raznovrsnost 
flore i faune, koju je potrebno zaštiti i očuvati. Ovim lokalnim akcionim planom se definišu glavni 
ciljevi zaštite i očuvanja biološke raznovrsnosti na području Bijelog Polja. Plan sadrži pregled 
postojećih biljnih i životinjskih vrsta, koje se nalaze na području Opštine, tako da on predstavlja 
svojsvrstan biloški katalog flore i faune Bijelog Polja. U sklopu plana su poglavlja sa predgledom 
zaštićenih biljnih i životinjskih vrsta, poglavlja sa pregledom endemičnih vrsta, poglavlja sa 



pregledom ljekovitog bilja koje raste na području naše Opštine kao i posebno poglavlje koje se 
odnosi na speološki biodiverzitet.           
            Predlog Lokalnog akcionog plana zaštite biodiverziteta Bijelog Polja 2018-2022.godina je  
usvojen je sa 25 glasova „za“ 1 „protiv“ i  u“zdržanih“ nije bilo. 

          13. tačka: Predlog Odluke o proglašenju biznis zona „Nedakusi“, „Cerovo“ „Vraneška 
dolina“, „Bistrička dolina“, „Rakonje-Ravna Rijeka“ i „Ribarevine-Poda“ otvorenim za 
ulaganje 
            U raspravi su učestvovali odbornici: Izdriz Mahmutović (2 diskusije), Miloš Marić i 
Abaz Kujović. 
            Menadžer biznis zona Opštine Bijelo Polje, Slobodan Jelić dao je odgovore na pitanja i 
diskusije odbornika.  
            Predlo Odluke o proglašenju biznis zona „Nedakusi“, „Cerovo“ „Vraneška dolina“, „Bistrička 
dolina“, „Rakonje-Ravna Rijeka“ i „Ribarevine-Poda“ otvorenim za ulaganje je usvojen sa 25 glasa 
„za“ 1 „protiv“ i  „uzdržanih“ nije bilo. 
 
         14. tačka:Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju biznis zona 
„Nedakusi“, „Cerovo“, „Vraneška dolina“, „Bistrička dolina“, „Rakonje-Ravna Rijeka“ i 
„Ribarevine-Poda“ usvojen sa 25 glasova  „za“ 1 „protiv“ i  „uzdržanih“ nije bilo. 
 
         15. tačka:Predlog Razvojnog plana biznis zona „Nedakusi“, „Cerovo“, „Vraneška 
dolina“, „Bistrička dolina“, „Rakonje-Ravna Rijeka“ i „Ribarevine-Poda“  usvojen sa 25 glasa 
„za“ 1 „protiv“ i  „uzdržanih“ nije bilo. 
 
        16. tačka: Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o zaradama lokalnih 
službenika i namještenika  usvojen sa 22 glasa „za“ 3 „protiv“ i  „uzdržanih“ nije bilo. 
 
         17. tačka: Predlog Odluke o izmjenama Odluke o određivanju dodatka na zaradu za 
obavljanje poslova na određenim radnim mjestima u Opštini Bijelo Polje, usvojen sa 22 glasa 
„za“ 3 „protiv“ i  „uzdržanih“ nije bilo. 

 
        18. tačka: Predlog Odluke o naknadama za rad odbornika i drugih lica koja bira ili 
imenuje Skupština opštine; 
         U diskusiji je učestvovao odbornik Idriz Mahmutović. 
         Predlog Odluke o naknadama za rad odbornika i drugih lica koja bira ili imenuje Skupština 
opštine je usvojen sa 25 glasa „za“ 1 „protiv“ i  uzdržanih nije bilo. 
 
        19.tačka: Predlog Odluke o organizovanju Javne ustanove „Centar za podršku djeci i 
porodici“ usvojen sa 25 glasova „za“ 1 „uzdržan“ i „protiv“nije bilo. 

 
         20. tačka: Predlog Odluke o izmjenama Odluke o organizovanju Javne ustanove Centar 
za djecu i mlade sa smetnjama u razvoju „Tisa“; 
 
          U raspravi su učestvovali odbornici: Idriz Mahmutović (2 diskusije) i Zilha Idrizović.  
        Predlog je usvojen sa 23 glasa „za“ 3 „protiv“ i  „uzdržanih“ nije bilo. 

 
        21. tačka: predlog Odluke o obezbjeđenju dodatnih sredstava klubovima odbornika u 
Skupštini opštine Bijelo Polje za pokriće troškova kancelarijskog prostora; 
             Uvodno obrazloženje o predlogu Odluke dao je direktor Direkcije za imovinu i zaštitiu 
prava Opštine Ljubomir Sošić.  Pojasnio je da predlagač nije prihvatio amandmane odbornika 
Zorana Boškovića.  
            Predsjednik Skupština Abaz Dizdarević dao je na glasanje Amandman 1 Zorana 
Boškovića: U nazivu Odluke riječ „dodatnih“ se briše,  koji nije  prihvaćen  sa  25 glasa “protiv“.i 1 
„uzdržanim“. 



             Predsjednik Skupštine Abaz Dizdarević dao je na glasanje Amandman 2 Zorana 
Boškovića: U članu 1 predloga Odluke riječi „a ukoliko Služba za zajedničke poslove nije u 
mogućnosti da obezbijedi adekvatne prostorije“ – brišu se, koji sa 25 glasa “protiv“.i 1 uzdržanim. 
            Predlog Odluke o obezbjeđenju dodatnih sredstava klubovima odbornika u Skupštini opštine 
Bijelo Polje za pokriće troškova kancelarijskog prostora je usvojen sa  24 glasa „za“, 2 „protiv“ i 
„uzdržanih“ nije bilo.  
    
          22. tačka: Predlog Odluke o raspisivanju oglasa za davanje u zakup nepokretnosti; 
          Uvodno obrazloženje o predlogu Odluke dao je direktor Direkcije za imovinu i zaštitiu 
prava Opštine Ljubomir Sošić, koji je upoznao odbornike da je odbornik Zoran Bošković podno 
četiti amandmana na predlog navedene Odluke. Pojasnio je da je predlagač prihvatio   Amandman 
1 u nazivu Odluke riječi „raspisivanju oglasa za davanje“ zamjenjuju se riječima „davanju“, tako 
da naziv Odluke treba da glasi: „Odluka o davanju u zakup nepokretnosti“. Ostale amandmane 
koje je podnio odbornika Zoran Bošković nijesu prihvaćeni od starne predlagača.   
          Amandman 2: Umjesto predloženog teksta člana 1 Odluke predlaže da član 1 Odluke glasi: 
„Opština Bijelo Polje daje u zakup katastarsku parcelu br.2/3, površine 1200 m2, po kulturi šuma 5 
klase, upisanu u posjedovnom listu br. 142 KO Metanjac na ime Opština Bijelo Polje posjednik-
sopstvenik 1/1. Davanje u zakup nepokretnosti iz stava 1 ovog člana vrši se na period od 5 godina, 
prikupljanjem ponuda u skladu sa unaprijed utvrđenim pravilima i uslovima (tender), na osnovu 
javnog poziva.“ Amandman nije prihvaćen sa 4 glasa „za“ , 22 „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo. 
Amandman 3: Umjesto predloženog teksta člana 2, predlaže da član 2 Odluke glasi: Postupak 
prikupljanja ponuda za davanje u zakup nepokretnosti iz člana 1 ove Odluke sprovešće Komisija za 
uzimanje i davanje u zakup nepokretnosti Opštine Bijelo Polje. Vrijednost godišnje zakupnine će 
odrediti skupštinska Komisija za procjenu vrijednosti nepokretnosti.“ Amandman nije prihvaćen sa 3 
glasa „za“,  22 „protiv“ i uzdržanih nije bilo. Amandman 4: U članu 3 predloga Odluke, prije 
postojećeg stava, treba dodati stav koji određuje da će prava i obaveze iz zakupodavnog odnosa 
biti regulisanii posebnim ugovorom, tako da bi član 3 glasio: „Prava i obaveze iz zakupodavnog 
odnosa Opštine Bijelo Polje i zakupca biće regulisani posebnim ugovorom.Ovlašćuje se direktor 
Direkcije za imovinu i zaštitu prava Opštine da, nakon sprovedenog postupka, sa najpovoljnijim 
ponuđačem zaključi ugovor.“ Amandman nije prihvaćen sa 3 glasa „za“, 22 „protiv“ i 1 „uzdržan“.               
Predlog Odluke o raspisivanju oglasa za davanje u zakup nepokretnosti usvojen je sa 22 „za“, 4 
protiv  i „ uzdržanih“ nije bilo.  

          23. tačka: Predlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o davanju saglasnosti za 
skidanje tereta otuđenja i opterećenja („Sl.list CG-opštinski propisi“ br. 28/15 od 
10.08.2015.godine), usvojen je sa 23, protiv 3  i uzdržanih nije bilo.  

          24. tačka: Predlog Odluke o usvajanju Programa privremenih objekata na teritoriji 
opštine Bijelo Polje sa posebnim osvrtom na ski centar „Cmiljača“ usvojen je sa  23 glasa 
„za, 3 „protiv“  i „uzdržanih“ nije bilo. 
 
          25. tačka: Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o izmjenama Statuta Javne 
ustanove Centar za djecu i mlade sa smetnjama u razvoju „Tisa“ usvojen je sa 23 glasa „za“, 3 
„protiv“  i „uzdržanih“ nije bilo. 
 
          26. tačka: Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku o izmjenama i dopunama 
Statuta Javne ustanove „Centar za podršku djeci i porodici“ usvojen je sa 23 glasa „za“, 3 
„protiv“  i „uzdržanih“ nije bilo. 
 
          27. tačka: Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku upravnog odbora JU 
Centar za sport i rekreaciju o prestanku mandata direktora  
            Predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Abaz Kujović je dodatno obarazložio predlog 
Odluke o davanju saglasnosti na Odluku upravnog odbora JU Centar za sport i rekreaciju o 
prestanku mandata direktora. Predlog je usvojen je sa 23 glasa „za“, 2 „protiv“  i 1 „uzdržan“. 



 
           28. tačka: Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Upravnog odbora JU 
Centar za sport i rekreaciju o određivanju vršioca dužnosti direktora Ustanove        
Predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Abaz Kujović je dodatno obarazložio predlog Odluke 
o davanju saglasnosti na Odluku Upravnog odbora JU Centar za sport i rekreaciju kojom se Marko 
Maslovarić određuje za vršioca dužnosti direktora Ustanove.Predlog je usvojen  sa 23 glasa „za“, 3 
„protiv“  i „uzdržanih“ nije bilo. 
 
           29. tačka : Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Odbora direktora DOO 
„Parking –servis„ Bijelo Polje o određivanju vršioca dužnosti direktora Društva  
           Predsjednik Odbora za izbor i imenovanje Abaz Kujović je dodatno obrazložio predlog 
Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Odbora direktora DOO „Parking –servis„ Bijelo Polje kojom 
se Ismar Ćorović određuje za vršioca dužnosti direktora Društva. 
           Predsjednica Odbora za izbor i imenovanja Vesna Pavićević je naglasila da je pravni 
osnov za donošenje Odluke o davanju saglasnosti na Odluku Odbora direktora DOO „Parking–
servis „ Bijelo Polje o određivanju vršioca dužnosti direktora Društva sadržan je u odredbama člana 
38 stav 1 tačka 22 Zakona o lokalnoj samoupravi, kojim je propisano da Skupština imenuje i 
razrješava članove organa upravljanja javnih službi. Članom 46 stav 1 tačka 2 i tačka 30 Statuta 
Opštine Bijelo Polje predviđeno je da Skupština donosi propise i druge opšte akte i vrši druge 
poslove utvrđene zakonom i Statutom. Članom 124 Zakona o lokalnoj samoupravi propisano je da u 
slučaju prestanka mandata glavnom administratoru, odnosno licu koje vrši poslove visokog 
rukovodnog kadra, može se odrediti vršilac dužnosti do imenovanja, odnosno postavljenja u skladu 
sa ovim zakonom, a najduže do šest mjeseci. Odredbe ovog stava shodno se primjenjuju i na 
određivanje vršioca dužnosti i njegova ovlašćenja, kao i na prava, obaveze i odgovornosti 
rukovodioca javnih službi. Predsjednica Odbora je takođe istakla da je Odbor  jednoglasno sa 3 
“za“, ocijenio da je ovaj predlog Odluke u skladu sa zakonom, Statutom i drugim propisma i isti 
upućuje u skupštinsku proceduru na razmatranje i odlučivanje.   
            U raspravi je učestvovao odbornik Idriz Mahmutović. 
           Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Odluku odbora direktora DOO „Parking –servis „ 
Bijelo Polje o određivanju vršioca dužnosti direktora Društva usvojen je sa 25 glasa „za“, 1 
„protiv“  i „uzdržanih“ nije bilo. 
 
            Rad Skupštine završen je u 15 časova. 
            Tonske bilješke sjednice čine sastavni dio ovog zapisnika 
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